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Abstract (en)
[origin: CA3137199A1] The present invention relates to an adhesive tape dispenser (l) comprising a handle (2), a receiving apparatus (33) having
a bearing (3) for an adhesive tape roll (100), an application apparatus (38) having an application roller (4), and a rotationally fixed friction bridge
(5) having a bridge sliding surface (6) and a deflection bead (26), wherein the adhesive tape dispenser (1) is designed and configured such that
an adhesive tape portion (103) of an adhesive tape roll (100) present on the bearing slides or can slide over the bridge sliding surface (6), before it
meets the application apparatus (38).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Klebebandspender (1) umfassend einen Griff (2), eine Aufnahmevorrichtung (33) mit einem Lager (3) für
eine Klebebandrolle (100), eine Applikationsvorrichtung (38) mit einer Applikationswalze (4), und eine rotationsfeste Reibungsbrücke (5) mit einer
Brückengleitfläche (6) und einer Umlenkwulst (26), wobei der Klebebandspender (1) so ausgelegt und eingerichtet ist, dass ein Klebebandabschnitt
(103) einer auf dem Lager vorliegenden Klebebandrolle (100) beim Abrollen über die Brückengleitfläche (6) gleitet oder gleiten kann, bevor er auf
die Applikationsvorrichtung (38) trifft.
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